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Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

cie. MZ, 13 maart 

2017
2017-

03/44

Verordening Sociaal 

Domein

1. De communicatie over de verordening naar de inwoners 

behoeft extra aandacht om het zo helder en transparant 

mogelijk te maken voor de inwoners. 2. In het vervolg wordt er 

beter gelet op het betrekken van de cliëntenraad Sociaal 

Domein bij de totstandkoming van stukken. 3. De evaluatie 

van de praktijkgevallen voortkomend uit de verordening wordt 

meegenomen in de rapportages Sociaal Domein. 

1. Op dit moment worden communicatieacties rondom de 

verordening voorbereid. 2. Hier wordt rekening mee gehouden. 3. 

De eerste evaluatie van de verordening wordt meegenomen in de 

rapportage sociaal domein 2017 die gepland staat voor het 2e 

kwartaal 2018.

Beens 2e kwartaal 2018

cie. MZ, 13 

februari 2017
2017-

02/43

Vervolg Nota integraal 

jeugdbeleid Heiloo 2012-

2016

1. Het actieplan preventief jeugdbeleid wordt ter inzage 

gelegd. 2. De aanbeveling om de combinatie van 

jongerenwerker en buurtsportcoach op gebied van financiering 

wordt meegenomen. 3. De verevening kosten jeugdhulp wordt 

nagevraagd en teruggekoppeld. 4. De stand van zaken mbt 

hangplekken wordt nagevraagd en teruggekoppeld.

1, 2 en 4 afgehandeld. 3. Er is door financien een memo gemaakt 

over verevening voor 2017 en de komende jaren. Dit memo is in het 

Bestuurlijk Overleg op 10 april 2017 besproken met een planning 

voor de besluitvorming.De risicoverevening wordt geagendeerd voor 

het college van 30 mei en de commissie MZ van 19 juni 2017

Beens 1, 2 en 4 

Afgehandeld. 3. 

loopt

Raad, 7 november 

2016

2016-

11/39

Programmabegroting 

2017 - Bibliotheek

Onderzocht zal worden of er andere openstellings-

mogelijkheden zijn voor de bibliotheek. Bijvoorbeeld opening 

op zondag. Hierbij wordt het kostenaspect en de 

mogelijkheden om hierbij budgetneutraal andere tijden te 

hanteren ook betrokken.

Er is contact geweest met de Bibliotheek hierover en zij hebben hun 

berekeningen aangeleverd. Er wordt nu uitgezocht wat een pilot zou 

kosten. Ook wordt gekeken naar andere bibliotheken in het land die 

reeds ervaring hebben met de zondag-openstelling. De verwachting 

is dat dit onderzoek voor het zomerreces is afgerond. 

Beens 01-08-2017

Raad, 7 november 

2016
2016-

11/38

Programmabegroting 

2017 

De ph gaat na of de pilot in Woerden (integraal 

persoonsgebonden budget) ook voor de BUCH waardevol kan 

zijn en informeert de raad hierover via de commissie MZ.

De pilot IPGB is nog niet afgerond. Wij volgen het vervolg van de 

pilot en bepalen naar aanleiding daarvan of het IPGB in de toekomst 

ook past in het beleid zoals in Heiloo is vastgesteld.

Beens tweede kwartaal 

2017 

cie. MZ, 31 

oktober 2016
2016-

10/34

Veranderopgave Bij elke verandering van bestemming van maatschappelijke 

accommodaties genoemd in de veranderopgave wordt 

gekeken hoe de buurtbewoners hier het beste over 

geïnformeerd kunnen worden. 

Eind maart zijn de omwonenden van het leegstaande schoolgebouw 

aan de Sluijsweijdt per brief geinformeerd over de plannen met dit 

pand en zijn uitgenodigd voor een inloopbijeenkomst op 20 april 

2017. Zie ook memo stand van zaken Veranderopgave in 

weekbericht 28 april 2017.

Dellemijn loopt

cie. MZ, 31 

oktober 2016
2016-

10/32

Bestrijden van 

eenzaamheid 

Er wordt een thema-avond georganiseerd over eenzaamheid. De thema-avond vindt plaats op dinsdagavond 23 mei 2017. Beens 23 mei 2017

cie. MZ, 10 

oktober 2016
2016-

10/30

Kunstgrasvelden 

sportverenigingen

Ph zegt toe de raad en commissie te blijven informeren over 

de ontwikkelingen tav kunstgrasvelden sportverenigingen.

Memo over Uitkomsten RIVM Onderzoek rubbergranulaat 

kunstgrasvelden is op 23 december 2016 via het weekbericht 

verspreid. Het college van B&W neemt het advies van het RIVM 

over. De gemeente is blij dat het onderzoek de gewenste 

duidelijkheid heeft opgeleverd en dat er gewoon gesport kan worden 

op de kunstgrasvelden. De gemeente ziet dan ook géén aanleiding 

om per direct de in Heiloo aanwezige met rubbergranulaat 

ingestrooide kunstgrasvelden te gaan vervangen. Bij de toekomstige 

vervanging van velden zal de gemeente nadrukkelijk de afstemming 

zoeken met de gebruikmakende vereniging en samen naar de beste 

oplossing zoeken. Eind maart 2017 is het overleg met de Foresters 

opgestart voor de vervanging van hun kunstgrasveld. 

Opdam 

Raad, 4 juli 2016 

Kaderbrief
2016-

07/23

Participatie wet BUCH Ph zegt toe dat BUCH beleid tbv mensen met afstand tot de 

arbeidsmarkt op dit moment wordt ontwikkeld. Zodra er een 

concreet beleidsplan is, komt dit naar de raad. 

In de klankbordgroep van 22 juni 2016 en 23 november 2016 is het 

onderwerp Beschut werk besproken. Het BUCH actieplan wordt in 

juni 2017 opgeleverd. Het actieplan wordt vastgesteld door het 

college en gaat tkn naar de raad.

Dellemijn juni 2017

cie. MZ, 20 juni 

2016
2016-

06/22

Nota's maatschappelijke 

zaken

1. Ph zegt toe dat de dekking van het ambitieniveau niet ten 

koste mag gaan van andere instellingen. 2. Ph bekijkt of het 

een idee is om de BKR schilderijen te verkopen, ph komt hier 

op terug. 3. Ph neemt het verzoek van D66 ter harte om een 

inventarisatie van de concrete reacties van de partijen op het 

conceptvoorstel in de toekomst ter informatie bij de stukken te 

voegen. 

1 en 3 zijn afgehandeld. 2. Momenteel wordt onderzocht of het 

mogelijk is (BKR) schilderijen te verkopen. Op 26 oktober 2016 

heeft het college besloten Kunstwacht BV de opdracht te geven alle 

schilderijen die in het bezit zijn van de gemeente Heiloo in kaart te 

brengen en te laten taxeren. De verwachting is dat medio 2017 

bekend is welke schilderijen voor verkoop in aanmerking komen en 

wat de verwachte opbrengsten zijn.

Beens medio 2017



cie. Mz, 20 okt 

2014

2014-

10/02

Bespreeknotitie Trias Samen met de verenigingen kijken waar efficiencyvoordelen 

zijn te halen. Nu voert de  gemeente bepaalde zaken uit voor 

verenigingen, die zij misschien zelf efficiënter kunnen 

uitvoeren. Ph wil in gesprek met de grote clubs (zogenaamde 

B5) om te kijken wat zij zelf kunnen oppakken.

De gemeente en de B5 hebben samen de verschillende stappen uit het plan 

uitgewerkt. In de zomerperiode zijn in het kader van de nulmeting verschillende 

herstelwerkzaamheden uitgevoerd. Na intensief overleg tussen de B5 en de 

gemeente over de financiële en organisatorische kaders is gebleken dat een 

eventuele overdracht van beheertaken aan de buitensportverenigingen 

onvoldoende effect sorteert. De gemeente zal voorlopig het onderhoud zelf 

blijven doen. Er zal géén overdracht van beheertaken naar de verenigingen 

plaatsvinden. In plaats daarvan zal de gemeente de komende maanden in 

BUCH-verband kijken welke mogelijkheden er zijn om beheer en onderhoud 

van de buitensport verder te optimaliseren. Met de B5 is vervolgens gesproken 

over het aanpassen van de huurbedragen zodanig dat de huur van de 

atletiekvereniging 3AS/Trias met ingang van 2017 structureel verlaagd kan 

worden. De B5 hebben hier intern overleg over gevoerd en samen een voorstel 

ingediend. De vijf buitensportverenigingen verklaren zich solidair met de 

atletiekvereniging. De vier verenigingen HSV, Foresters, Terriërs en Double 

Stars gaan ieder meer huur betalen waardoor de huur van de atletiekvereniging 

overeenkomstig naar beneden kan worden bijgesteld. Per saldo wordt door de 

verenigingen dezelfde huur betaald als het afgelopen jaar. Aan dit voorstel zijn 

door de verenigingen een aantal voorwaarden verbonden, waar de gemeente 

mee kan instemmen. Een en ander wordt momenteel in een aantal nieuwe 

huurovereenkomsten uitgewerkt, die na afstemming met de verenigingen ter 

besluitvorming aan het college zullen worden voorgelegd. 

Opdam 


